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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća obilježen je Dana Općine Breznički Hum i

blagdana Svetog Martina biskupa.

Svečanu sjednicu otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Darko Žugčić koji je

istaknuo kako je rad općinskog vijeća usmjeren na unapređenje života svih mještana

općine te se tom prigodom zahvalio županu Anđelku Stričaku na svemu što

poduzima za njihovu općinu. Naglasio je kako se upravo zahvaljujući njegovom

angažmanu realiziraju projekti na koje su čekali desetke godina kao što je uređenju

ceste koja spaja Šćepanje s Podrutama.

Načelnik Općine Breznički Hum Zoran Hegedić osvrnuo se pak na projekte koji su

realizirani u posljednjih godinu dana, od pješačkih staza uz cestu Varaždin-Zagreb, a

koje su spojile Breznicu i Breznički Hum, do asfaltiranja nerazvrstanih cesta, te

uređenje ceste kroz Šćepanje do Mrzlog vrha koja povezuje Općinu Breznički Hum i



Grad Novi Marof, a vrijednost projekta je 300.000 eura. Također, u tijeku je

projektiranje biciklističkih staza na području općine, a projekt je financiran sredstvima

Europske unije.

- Općina Breznički Hum partner je sa susjednom Općinom Breznica u izgradnji

budućeg dječjeg vrtića u Breznici koji će, kada bude izgrađen, polaziti 64 mališana,

od koji će Općina Breznički Hum imati pravo na 30 korisničkih mjesta - dodao je

Hegedić te naglasio kako je općina nastavila sa stipendiranjem studenta, a pomoglo

se i osnovnoškolcima nabavkom radnih bilježnica. Ujedno, Općina sufinancira

boravak djece u dječjim vrtićima i igraonicama, a putem programa „Zaželi“

gerontodomaćice pomažu samačkim domaćinstvima.

Naglasio je i kako Općina ima odličnu suradnju s udrugama koje djeluju na njenom

području, zahvalivši prije svega vatrogascima koji su ove godine obilježili značajne

obljetnice.

- DVD Breznički Hum obilježio je 90 godina rada, DVD Radešić 80 godina rada, a

DVD Šćepanje ove je godine ostvarilo povijesni uspjeh. Plasirali se s čak četiri ekipe

na državno natjecanje. Surađujemo s lovcima, članovima Orkestra limene glazbe

Sveti Martin, koji djeluje već 25 godina, s Udrugom Starinski žmaki, koja aktivno prati

sva događanja u općini te prezentira Općinu na raznim događajima i širom Hrvatske,

ali i s brojnim udrugama koje nisu temeljno osnovane u Brezničkom Humu, ali su iz

naše neposredne okolice - naglasio je Hegedić.

Okupljenima se obratio i varaždinski župan Anđelko Stričak koji je načelniku,

općinskom vodstvu, ali i svim udrugama koja djeluju na području općine čestitao na

njihovim postignućima.

- Najmanja ste općina po broju stanovnika, ali puna događanja. Vaših sedam udruga

tijekom cijele godine priređuje niz događanja, a to je iznimno bitno za kvalitetu života

svake sredine. Svu ovu komunalnu i društvenu infrastrukturu koju gradimo ćemo

sigurno izgraditi, opremiti i urediti, ali angažman vaših udruga čini život ovdje kod

vas bogatijim i radosnijim. Na vašem području nalazi se DVD Ščepanje, jedini DVD



čije su se sve četiri ekipe plasirale na državno natjecanje. Ako barem tri prođu dalje

na vatrogasnu olimpijadu računajte na kombi vozilo.

U ime gradonačelnika i načelnika na danu općine čestitao je predsjednik Općinskog

vijeća Sračinca i predsjednik HNS-a Krunoslav Lukačić. U ime saborskih zastupnika

govorila je načelnica Općine Konjšćina i saborska zastupnica Anita Curiš Krok, a

čestitke je Općini uputio i načelnik Općine Grožnjan Claudio Stocovaz.

Sjednica je ujedno bila i prilika za dodjelu općinskih zahvalnica.

Poslije svečane sjednice gosti su obišli Zagorski sejem koji je otvorio župan Anđelko

Stričak. Sejem je za ovu slavljeničku priliku upriličila Lokalna akcijska grupa Prigorje

– Zagorje, te su pogledali prigodni kulturno-umjetnički program uz nastup udruge

Grofovija Konjski iz Konjščine i udruge Potkalnički plemenitaši iz Gornje Rijeke.


















